
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 67
Forslag til lov om ændring af lov om individuel boligstøtte. (Boligydelsespak-
ke).
Af beskæftigelsesministeren (Jørn Neergaard Larsen)

Spørgsmål 20
Finder ministeren det hensigtsmæssigt og nødvendigt med en arealgrænse
for plejeboliger, når der henses til, at det er kommunen, der anviser boligen,
og kommunen der har indflydelse på størrelsen af de lejligheder, der bygges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. december 2015.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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